Les articles contractés = Τα συνηρημένα άρθρα

	
	Singulier = Ενικός αριθμός
	Pluriel = Πληθυντικός αριθμός

	Masculin = Αρσενικό γένος
	au 
(στον)
	aux 
(στους)

	Masculin = Αρσενικό   γένος
	à l’ = στον
(όταν το ουσιαστικό μας αρχίζει από φωνήεν ή από “h”)
	

	Féminin = Θηλυκό γένος
	à la 
(στην)
	aux 
(στις)

	Féminin = Θηλυκό γένος
	à l’ = στην
(όταν το ουσιαστικό μας αρχίζει από φωνήεν ή από “h”)
	




π.χ. Je joue au basket = εγώ παίζω μπάσκετ.
Je joue à la corde à sauter = εγώ παίζω σχοινάκι.
Je joue aux billes = εγώ παίζω μπίλιες.

Όταν μετά το ρήμα “jouer” ακολουθεί ένα άθλημα ή ένα παιχνίδι, τότε χρησιμοποιούμε τα συνηρημένα άρθρα “au, à la, à l’, aux” .









	
	Singulier = Ενικός αριθμός
	Pluriel = Πληθυντικός αριθμός

	Masculin = Αρσενικό γένος
	du 
(από τον)
	des 
(από τους)

	Masculin = Αρσενικό   γένος
	de l’ = από τον
(όταν το ουσιαστικό μας αρχίζει από φωνήεν ή από “h”)
	

	Féminin = Θηλυκό γένος
	de la 
(από την)
	des 
(από τις)

	Féminin = Θηλυκό γένος
	de l’ = από την
(όταν το ουσιαστικό μας αρχίζει από φωνήεν ή από “h”)
	



π.χ. Je joue du piano = εγώ παίζω πιάνο.
Je joue de la guitare = εγώ παίζω κιθάρα.
Je joue de l’harmonica = εγώ παίζω φυσαρμόνικα.
Je joue des claquettes = εγώ παίζω κλακέτες.
Je fais du tennis = εγώ κάνω τέννις.
Je fais de la danse = εγώ κάνω χορό.
Je fais de l’équitation = εγώ κάνω ιππασία.

Όταν μετά το ρήμα “jouer” ακολουθεί ένα μουσικό όργανο, τότε χρησιμοποιούμε τα συνηρημένα άρθρα “du, de la, de l’, des”.

Με το ρήμα “faire” χρησιμοποιούμε πάντα τα συνηρημένα άρθρα “du, de la, de l’, des” είτε ακολουθεί άθλημα είτε μουσικό όργανο είτε παιχνίδι.

